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Országgyű lés Hivatal a

Irományszám : v.(4o62„1
Érkezett : 2016 MÁJ O 9 .

írásbeli kérdés

Kövér László úr
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök úr!

„Milyen közúti fejlesztések várhatóak ebben a parlamenti ciklusban Bács-Kisku n
megyében?” címmel az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II .24.) OGY
határozat 124 .§ (1) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani a szakterületileg illetéke s
dr,Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszter úthoz ,
A kérdésre a választ	 írásban kérem ,

Tisztelt Miniszter Úr !

Bács-Kiskun megye ipari, és kereskedelmi létesítményeinek a további fejlesztése ,

illetve az ipari és mez őgazdasági termékek raktározása és szállítása érdekében szükség van ú j

utak építésére, illetve a meglévő úthálózat felújítására . Milyen közúti fejlesztések elkezdése ,

folytatása, és befejezése várható a megyében a jelenlegi parlamenti ciklus végéig ?

Választókerületem lakóit közelebbről érinti a 44-es út épülése, a már hosszú ideje

felújításra váró Lakitelek-Szentkirály közötti útszakasz felújítása, vagy a kunszállási felhajt ó

ügyének a rendezése. Mint ismeretes, a felhajtó megépítése szerepelt az eredeti tervekben –

hiszen ez Kunszállás jóváhagyásának a feltétele volt, Bővül-e a kerékpár-utak hálózata ?

Várható-e előrelépés ezeknek a felsorolt közúti fejlesztési elvárásoknak az ügyeiben?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2016 . május 9 .

Tisztelettel :

Lezsák Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetsé g
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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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